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Ärende 5: Lokalbehovsplan 
 

Byggtakten av nya vård- och omsorgsboenden samt LSS-boenden i kommunen har länge varit för 

låg. Kommunen har köpt externa platser som är betydligt dyrare än om vi haft dem i egen regi.  

 

Att vi just nu har tomma lägenheter inom ÄO beror främst på att de långdragna ombyggnationerna 

av Tunängen (Tumba vård- och omsorgboende) och Allégården gjort att kommunen behövt köpa 

externa platser för medborgare i behov av boende. Dessa medborgare kan vi inte kräva att de ska 

flytta tillbaka när de nu har kommit till ro i sin nya bostad.  

 

Vi upplever att glappet mellan att bo hemma och att kunna få en plats på vård- och omsorgboende 

är för stort. Därför tycker vi att det bör byggas boende för äldre som inte är multisjuka men har 

behov av hjälp och stöd samt social samvaro. Alltför många äldre lider, speciellt nu i Corona-tider, 

av ensamhet, ångest och depressioner. Detta bör man i större utsträckning ta hänsyn till när man 

fattar beslut och planerar nya boenden.   

 

Samma sak gäller inom LSS. Att kunna flytta hemifrån, från sina föräldrar, att få vara självständig 

även om man har behov av hjälp och stöd ska vara en rättighet. Därför bör det i större utsträckning 

planeras för LSS-boenden och lägenheter, när man planerar nya områden. 
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